
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Budżetu, Rolnictwa, Zdrowia i Oświaty

Protokół nr 6/6/2019

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:18 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:
1. Dorota Duda
2. Grzegorz Jóźwik

3. Zbigniew Kowalczyk
4. Marian Król
5. Łukasz Kubka
6. Jarosław Lasota
7. Wojciech Owczarek
8. Wiesław Skowron
9. Bogdan Soboń

10. Jarosła'N Stacivt'a
11. Beata Zbróg

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Wojciech Owczarek
Przewodniczący Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek poinformował, że wpłynął

do Przewodniczącego Rady Powiatu wniosek o rozszerzenie porządku obrad sesji
o projekty uchwał w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026, zmian w budżecie

Powiatu Koneckiego na 2019 r. oraz ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu,
które nie wygasają z upływem roku budżetowego2019. W związku z tym zaproponował

rozszerzenie punktu 3 porządku posiedzenia i wprowadzenie projektów uchwał jako
podpunkty a,b,c, natomiast pozostałe ulegną przesunięciu.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku obrad obejmującego:

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a. zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 r.,
c. ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem

roku budżetowego2019,
d. Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026,
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e. uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2020 rok,
f. zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich

na 2020 rok,
g. uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2020 rok ,
h. zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2020

rok,
l. rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego,
J. zwrócenia skargi skarżącej ze wskazaniem właściwego organu,
k. rozpatrzenia petycj i dotyczącej wprowadzenia .Polityki Zarządzania

Konfliktem Interesów",
l. rozpatrzenia petycji dotyczącej kompleksowego remontu drogi powiatowej

Nr 0455T Końskie - Wąsosz - Czarna.
4. Sprawy różne.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia ze zmianami.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Jarosław Lasota,
Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (3)
Łukasz Kubka, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Powyższy porządek obrad został przyjętyjednogłośnie.

Ad.3.
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2019-2026,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 L ,

Projekty uchwał przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

W dyskusji wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał w jakiej wysokości

powiat otrzymał dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych do zadania
drogowego na które będzie podpisywana umowa.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewiczpoinformowała,że z informacji jakie uzyskała

dofinansowanie będzie wynosiło 80%.

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę, że na posiedzeniu nie ma przedstawiciela
Zarządu Powiatu i radni nie mają do kogo kierować pytań. W związku z tym poprosił
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Przewodniczącego Rady Powiatu, aby nie było więcej takich sytuacji , że radni zbierają

się na posiedzeniu komisji i nie ma przedstawiciela Zarządu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że w Statucie
Powiatu nie ma zapisu , że w posiedzeniu komisji musi uczestniczyć przedstawiciel
Zarządu, chyba że jest członkiemkomisji. Dodał, że z informacji jakie posiada Członek

Zarządu jest nieobecny w pracy , natomiast starostowie są na spotkaniach, ponieważjest
okres przedświąteczny. Nadmienił, że jeśli Pani Skarbnik nie udzieli w dniu dzisiejszym
wyczerpujących odpowiedzi to na sesji Rady Powiatu będą obecni starostowie i będzie
możliwość zadawania pytań.

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę, że przedstawicieli Zarządu Powiatu jest czterech
i uważa, że dobrze by było kontynuować dobrą praktykę, która była stosowana,
iż w posiedzeniach komisji brali udział członkowie Zarządu. Ponadto jego zdaniem
należy oddzielić komisję od sesji, ponieważ na komisjach wypracowywane
są stanowiska i dlatego prosi , aby Przewodniczący Rady wsparł Przewodniczącego

Komisji i dołożyli wszelkich starań, aby w posiedzeniach komisji brał udział

przedstawiciel Zarządu.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że zwróci uwagę

Staroście, że radni życzą sobie, aby w posiedzeniach komisji brał udział przedstawiciel
Zarządu.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek zwrócił radnym uwagę, aby pytania
dotyczyły kwestii omawianych projektów, natomiast pozostałe będzie można zadawać

w sprawach różnych.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektów uchwał.

Przed przystąpieniem do głosowania sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (5)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Wojciech
Owczarek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Dorota Duda, Marian Król, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.
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Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego
na 2019 r.

Wyniki głosowania

ZA: 4, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 5, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (5)
Dorota Duda, Marian Król, Jarosław Lasota, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

c) ustalenia wykazu wydatków budżetu Powiatu, które nie wygasają z upływem roku
budżetowego 2019 ,

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu

Powiatu, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2019.

Wyniki głosowania

ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

d) Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2020-2026,
e) uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2020 rok,

Projekty uchwał przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz. Ponadto
poinformowała, że projekt budżetu Powiatu Koneckiego na 2020 rok uzyskał

pozytywne opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach.

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przystąpiono do zaopiniowania projektów
uchwał.

4



Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
Koneckiego na lata 2020-2026.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (5)
Dorota Duda, Marian Król, Jarosław Lasota, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego
na 2020 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (4)
Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Wojciech Owczarek
WSTRZYMUJĘSIĘ (5)
Dorota Duda, Marian Król , Jarosław Lasota, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt ue/zwały.

t) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich na 2020
rok,

Radni uznali, że otrzymali materiały i nie ma potrzeby omawiania projektów
uchwałw sprawie planów pracy na 2020 rok.

Radny Marian Król złożył formalny wniosek o dopisanie do planu kontroli Komisji
Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich, kontroli w IV kwartale w DPS w Rudzie
Pilczyckiej w celu zbadania jak wygląda sytuacja domu po zmianie dyrektora.

PrzewodniczącyKomisji Wojciech Owczarek poddałwniosek pod głosowanie.

Głosowano wniosek w sprawie:
dopisanie do planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Końskich kontroli
w IV kwartale w DPS w Rudzie Pilczyckiej - zgłoszony przez Radnego Mariana Króla.
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Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja jednogłośnieprzyjęła wniosek Radnego Mariana Króla.

g) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Końskich na 2020 rok,

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu
w Końskich na 2020 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne :
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka ,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt Ue/l wały.

h) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2020 rok,

Wobec braku uwag przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych

Komisji Rady Powiatu w Końskich na 2020 rok .

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt Ue/l wały.
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i) rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego,

Projekt uchwały omówił Marian Król Wiceprzewodniczący Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Bogdan Soboń zwrócił uwagę na fakt, że w przedmiotowej sprawie była

podejmowana już uchwała tylko została uchylona przez Wojewodę Świętokrzyskiego

w związku z rozwiązaniem Rady Powiatu, natomiast uchwała Rady Powiatu w sprawie
uchwalenia budżetu z dnia 30 stycznia 2019 roku nie została uchylona przez wojewodę,

pomimo że Rada została rozwiązana z dniem 26 stycznia 20 19r.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwaływ sprawie rozpatrzenia skargi na Starostę Koneckiego.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Wojciech Owczarek
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

j) zwrócenia skargi skarżącej ze wskazaniem właściwego organu,

Projekt uchwały przedstawił Marian Król Wiceprzewodniczący Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zwrócenia skargi skarżącej ze wskazaniem
właściwego organu.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
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Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

k) rozpatrzenia petycji dotyczącej wprowadzenia .Polityki Zarządzania Konfliktem
Interesów",

Projekt uchwały omówił Marian Król Wiceprzewodniczący Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji.

W dyskusji wzięli udział:

Radna Beata Zbróg zapytała czy kancelaria proponowała tego typu dokument.

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marian Król
poinformował, że kancelaria nie proponowała takiego dokumentu.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Glosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej

wprowadzenia .P olityki Zarządzania Konfliktem Interesów".

Wyniki glosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne :
ZA (9)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka ,
Jarosław Lasota, Wojciech Owczarek, Bogdan Soboń, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

l) rozpatrzenia petycji dotyczącej kompleksowego remontu drogi powiatowej Nr 0455T
Końskie - Wąsosz - Czarna.

Projekt uchwały przedstawił Marian Król Wiceprzewodniczący Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji.

W dyskusji wzięli udział:

Radny Grzegorz Jóźwik stwierdził, że przedmiotowa petycja jest zasadna, ponieważ
odbywają się tam wyścigi kolarskie i uważa za ujmę dla powiatu, że drogami w takim
stanie jeżdżą kolaże międzynarodowi . Nadmienił, że jest to droga bardzo uczęszczana

przez rowerzystów, która służy jako ścieżka rowerowa na trasie Końskie - Stąporków.

Radny Jarosław Lasota oznajmił, że będzie głosował "przeciw", ponieważ zapis
w projekcie uchwały odnośnie realizacji terminu tego zadania jest mało precyzyjny.

Radny Marian Król zwrócił uwagę, że rolą Rady jest rozpatrzenie zasadności petycji,
natomiast dalsze działania w kwestii realizacji należą do Zarządu Powiatu. Odnosząc

się do wypowiedzi Radnego Grzegorza Jóźwika stwierdził, że dróg w takim stanie jest
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więcej i np. wyścig Majora Hubala przebiega po drodze Mnin -Wilczkowice, której
nawierzchnię tworzy wymieszana ziemia z asfaltem. Dodał, że prosił Zarząd Powiatu
o umieszczenie w budżecie i realizację tego zadania w ramach Funduszu Dróg
Samorządowych na 2020 rok, ale niestety bezskutecznie.

Radna Dorota Duda zasugerowała, że zasadnym by było umieszczenie zapisu
o realizacji tego zadania w miarę dostępnych środków podczas obecnej kadencji,
ponieważ petycja kierowana jest do obecnego Zarządu.

Radna Beata Zbróg oznajmiła, że rozumie wszystkie głosy w tej sprawie, natomiast
dobrze by było, żeby radni pilnowali takich inwestycji i jeśli nie będzie możliwości

wykonania tego odcinka drogi w roku przyszłym to za zasadne uważa przygotowanie
dokumentacji, ponieważ jeśli pojawią się możliwości na pozyskanie środków

dokumenty będą gotowe .

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że wpisywanie
w uchwale terminu realizacji zadania nie ma sensu, ponieważ jeśli są prowadzone
rozmowy w kwestii realizacji zadań to dotyczą one obecnej kadencji, natomiast uchwała
jest poparciem inicjatywy mieszkańców. Dodał, że realizacja będzie uzależniona

od Zarządu i sytuacji powiatu, ponieważ takich drógjest więcej i uważa, że będą robione
w kolejności potrzeb oraz ważności dróg.

Radna Beata Zbróg oznajmiła, że bardzo się cieszy z tego co usłyszała, ponieważ

oznacza to, iż Rada idzie w tą stronę jak było w gminie Końskie, że jeśli coś jest
planowane to na obecną kadencję, natomiast w powiecie często były takie sytuacje,
że planowane było latami w budżetach i nie zostało zrealizowane.

Radna Dorota Duda zwróciła uwagę, że prawdopodobnie pojawią się wkrótce innego
rodzaju petycje w sprawie dróg, które są nadal w dużo gorszym stanie i należy się nad
nimi pochylić, ponieważ część z nich nie ma nawierzchni asfaltowej.

Radny JarosławLasota wyjaśnił, że chodziłomu o to, żeby Zarząd, Rada rozpatrzyła

tą petycję w tej kadencji.

Radny Marian Król zwrócił uwagę, że zaplanowane do wykonania drogi nie należą

do najgorszych a zapomina się o tych drogach, które są w gorszym stanie i dzieje się

to z tego powodu, że gminy partycypują w kosztach i wskazują odcinki, które
są realizowane.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że dzięki

partycypacj i w kosztach remontów dróg przez gminy, powiat wykonał więcej odcinków.

Na tym dyskusję zakończono i przystąpiono do zaopiniowania projektu uchwały.

Głosowanow sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej

kompleksowego remontu drogi powiatowej Nr 0455T Końskie - Wąsosz - Czarna.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: l, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l , BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
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Wyniki imienne:
ZA (7)
Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka,
Wojciech Owczarek, Beata Zbróg
PRZECIW (1)
Jarosław Lasota
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogdan Soboń

NIEOBECNI (2)
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa

Komisja pozytywnie zaopiniowałaprzedmiotowy projekt uchwały.

AdA.
Sprawy różne .

W dyskusji wzięli udział:

Radny Grzegorz Jóźwik zaapelował o przygotowanie dokumentacji niezbędnej

do przebudowy dróg, która zwiększy szanse na składanie wniosków o dofinansowanie.

Radny Marian Król zgodził się z Radnym Jóźwikiem, ponieważ część zadań

drogowych da się wykonać na zgłoszenie, natomiast na część wymagana jest
dokumentacja, która z odpowiednim wyprzedzeniem winna zostać przygotowana.

Radna Dorota Duda zwróciła uwagę na kwestię nieobecności na posiedzeniach
komisji członków Zarządu w osobach starosty lub wicestarosty, ponieważ radni mogą
mieć pytania, na które Pani Skarbnik nie będzie w stanie odpowiedzieć i uważa

za zasadne, aby jedna z osób była obecna.

Przewodniczący Komisji Wojciech Owczarek odczytał zapisy Statutu Powiatu
dotyczące kwestii uczestniczenia w posiedzeniach komisji członków Zarządu oraz
zapewnił, że w przypadku nieobecności będzie prosił Pana Starostę lub członka Zarządu

o uczestnictwo w posiedzeniu.

Na tym dyskusję zakończono.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował

za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przygotował(a): Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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